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Verslag 10 maart 2025 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:  Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Erik Bezemer, Nel de Jong,  Roos Vigelius, 
Pauline de Vries, Lydia Bijnagte, Corina Heijstek (leden), Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief, 
verslag), Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht). 
Afwezig: Jacques Daamen, Jannie Rosman, Alberta van den Dool. 
 

1 Welkom 
Vaststellen van de agenda  De agenda wordt vastgesteld.  

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 10 februari 
a. Tekstueel en naar aanleiding van geen opmerkingen. 

N.a.v. Thema 1: Deltaplan Armoede 2.0 (Zita Goes) 
-Jeugd: Tycho noemt een aantal interventies inzake het voorkomen van armoede, zoals 
jongerenspreekuur Humanitas dat moet zijn Diverz (dus niet Humanitas) 
Max heeft geen advies gemaakt, Zita heeft alles wat in de vergadering 10/2 benoemd is 
meegenomen. 
-Punt 6: Financiering IAR-Z gaat naar de gemeente. Wat betreft de ondersteuning: voor de 
komende jaren een voorstel gemaakt, vanaf 2026 Jeanet 2 x bij de vergaderingen, Alberta 8x. 
Vanaf 2026 worden vacatiegelden/ ledenvergoeding door de gemeente over gemaakt. Alle 
facturen worden door de gemeente over gemaakt.  
-Het verslag wordt vastgesteld. 
 

b. Actiepunten 
De volgende punten worden verwijderd: 1002.01 
 
Vaststellen jaarverslag 2024 en financiële verantwoording 2024 : kas controle kan nog niet 
uitgevoerd worden. Actie: Jacques.    
 

3 Adviezen 
RAS adviezen 2025; Bespreken RAS advies Passend beschikken                                                                              
IAR-Z adviezen 2025: 1. Deltaplan Armoede; is niet uitgebracht. Zita heeft alle opmerkingen en 
input die in de vergadering is besproken meegenomen.  
 

4 Thema 1: Inclusie en obstakels 
Onder andere n.a.v. het raadsbezoek dat Corina heeft gebracht. 
Max complimenteert Corina met haar vechtlust. 
Wat viel Corina op: 

- Oriëntatieavond van de gemeenteraad om punten op te halen voor Inclusieagenda. 
- De gemeenteraad heeft als aandachtspunt: waar kunnen mensen met een beperking 

wat vinden aan hulp en steun? 
- Fysieke toegankelijkheid: breed benaderd (ook visuele, auditieve en andere 

beperkingen). 
- Raadsleden moesten stickers verdelen men mocht 3 prioriteiten aangeven. 
- Inzet ervaringsdeskundigheid werd hoog gewaardeerd. 
- Inclusie van diverse groepen zoals mensen met verstandelijke, mentale beperking, 

LHBTIQ+, …… etc etc. worden vaak vergeten.  
- Er is blijvend aandacht voor nodig zeker in het kader van VN verdrag handicap, inclusie 

agenda etc moet in 2026 klaar zijn. 
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- Belang van levensloopbestendig bouwen aangegeven.  
- Parkeren op invalideparkeerplaatsen is ook benoemd. 
- Toegankelijkheid gemeentehuis. 
- Buitenruimte toegankelijk; rolstoel, rollators, kinderwagens. Paaltjes en andere 

obstakels. Oproep om goed na te denken in de plan fase. 
- Als je vandaag wethouder was wat zou je dan veranderen? Sturend zijn om een 

gelijkwaardige en voor iedereen toegankelijke gemeente/ maatschappij te 
bewerkstelligen. 

- Corina gaat in mei met de wethouder een tour door de buitenruimte maken. 
- Tip: neem contact op met GIPS team Dordrecht of Salios/ Medipoint om rolstoelen en 

andere hulpmiddelen te lenen. Suzanne is hier mee bezig samen met afdeling 
communicatie van de gemeente. 

- Bereikbaarheid en toegankelijkheid openbaar vervoer (bus en trein) verbeteren. 
- Ook sportverenigingen zijn niet altijd toegankelijk of hebben geen invalide toilet. 
- Er is nog veel werk te doen; stap voor stap. Bewustwording is een belangrijke stap.  
- Als er vuil containers of auto’s op de stoepen staan melden bij handhaving, zij komen 

altijd. 
- Burgers moeten zelf ook veel meer bewust worden en elkaar erop aanspreken. 
- Blijvende, continue campagnes en acties m.b.t. bewustwording en acties uitvoeren. 
- Wat kan de IAR-Z doen? Advies uitbrengen op concept inclusieagenda. 
- Vervolg focus/ klankbordgroep om uitvoering te blijven monitoren. 
- Er zijn geen extra financiële middelen voor de lokale inclusieagenda maar moet uit 

bestaande middelen. Veel interventies actie die geld kosten leveren op langere termijn 
geld of een besparing maar in elk geval gemak op. 

- Uitgangspunt: Iedereen doet mee! Iedereen kan meedoen! 
- Waar liggen de prioriteiten vindt de IAR-Z?: Advies uitbrengen op lokale inclusieagenda 

1. Attitude van burgers en kinderen (voorlichting, GIPS team, campagne etc) 
2. Prioritering en urgentie. 
3. Communicatie strategie. 

In de lokale inclusie agenda komt in elk geval 
➢ Fysieke toegankelijkheid 
➢ Sociale toegankelijkheid 
➢ Communicatie en dienstverlening 

Mei/ juni concept versie 
Juni agenderen in de IAR 
Oktober in de gemeenteraad 
Alles in combinatie met andere beleidsterreinen en stukken, zoals bv sportakkoord, 
groenvoorziening, openbare ruimtes, ondernemers etc. 
                                                                                                                     

5 Punten vanuit de gemeente (Suzanne) 
Op dit moment geen bijzonderheden. 
Vraag hoe is het met het Ravijnjaar/ de bezuinigingen?  
Suzanne zoekt het uit. Wanneer het in de gemeenteraad komt. 
Sociaal domein, sport, armoede worden waarschijnlijk zoveel mogelijk bespaard. 
 

6 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
Suzanne heeft een gesprek gehad met Jeanet en Max. Zie 2 
• Vacature penningmeester hoeft niet omdat financiën miv 2026 via de gemeente loopt, 
maar daarin meekijken wil Pauline. 
Geen opmerkingen. 
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7 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
a. Armoede: Pauline  Bij Loket geweest om gastlessen te gaan geven. Tweede klassers 

middelbaar onderwijs. Veel contact met Humanitas en Michel (financieel 
jongerencoach Diverz). Walburg en Develstein ook graag.  
Ook belangrijk bij overgang 18- naar 18+. Humanitas kijkt of project Dordrecht in 
Zwijndrecht. LZW zou gesprekken sociale dienst over gaan nemen? Dit gaat nog niet 
echt prettig. Wat is het en waarom, dat is niet zo duidelijk. Mensen worden gebeld die 
jarenlang niemand gehoord of gezien hebben. 
Max vraagt dit na bij de RAS. 

b. Jeugdhulp: Pauline, Max Jeugd staat geagendeerd in april  
Actie allen: vragen of onderwerpen m.b.t. jeugd voor 24 maart doorgeven aan Jeanet! 

c. Senioren (raad): Nel  Julia is geweest valpreventie; in 2024 300 mensen geweest. Veel 
behoefte aan. Er is onrust geweest over bezuiniging op Drechthopper. “Koffie met” in 
de bibliotheek is vanaf volgende week woensdag. Elke woensdag een spreker. Idee: 
koffie met de Adviesraad.   Doortrappen gaat ook door. 11 juni landelijk congres “een 
nieuwe generatie ouderen langer thuis” er gaan 2 leden van de seniorenraad. 

d. Regionale Adviesraad: Max geen bijzonderheden 
e. VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina geen bijzonderheden 
f. Sport: Erik  bijeenkomst “goed sportbestuur” is goed bezocht. Erik heeft presentatie 

gegeven. Capaciteitsonderzoek loopt al lang, beschikbaarheid sport accomodaties. 
Binnen en buiten sport accommodaties zijn onderzocht. Wordt binnenkort 
gepresenteerd. Globaal voldoen de accommodaties net aan de norm. 
Ander onderzoek naar cijfers en data; aantallen leden etc. Ook in hoeverre 
Zwijndrechtse inwoners aan de beweegnorm voldoen. 

g. Woon Advies Commissie: Corina/Lydia Voorstel toegang gemeentehuis heeft Corina 
een reactie op gegeven. Nadruk ligt vooral op de ingang/ deur, maar er zijn ook 
wensen voor de rest van het gebouw. 
 

8 Mededelingen en Rondvraag 

• Schema artikelen voor de Brug (bijlage 8) 
Maart:Pauline. 
Mei/juni: Lydia 

• Van Corina:  document VWS met overzicht van ideeën en beleidsopties  om de 

doelstellingen van de Nationale Strategie VN-verdrag Handicap dichterbij te brengen. 

Corina merkt op dat er vooral onderzoeken gedaan gaan worden en weinig concrete 

acties! Ze heeft dit ook benoemd in Den Haag.         

Rondvraag: 

• Medipoint doet een soort APK’s van scootmobielen etc. Corina heeft een dergelijke 
keuring van haar rolstoel gehad maar dat stelde niet veel voor.  

• Roos: enquete Wmo ontvangen (bv over hh ondersteuning, vervoer) ook goed dat er 
geattendeerd werd op OCO. Max vraagt na bij RAS of en wanneer de uitslag van deze 
enquete komt. 

 

9 Volgende vergadering 7 april:  
Thema 7 april:   

1. Jeugd/ Hervormingsagenda jeugd (0 -25 jaar). Adhv concrete vragen (voor 24 maart 

naar Jeanet sturen 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:21 uur. 
 


